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ژوزه: ديگر هيچ تيمي از پرسپوليس نميترسد

مانوئل ژوزه، سرمربي پرسپوليس در آستانه ديدار اين تيم مقابل پيكان در هفته چهاردهم ليگ برتر بار ديگر هواداران

اين تيم را به حمايت از سرخپوشان فراخواند چرا كه به نظر او گمشده پرسپوليس همچنان اعتماد به نفس است.

هفته دوازدهم ليگ برتر با برگزاري?6 ديدار عصر امروز پايان مييابد
ژوزه: ديگر هيچ تيمي از پرسپوليس نميترسد

مانوئل ژوزه، سرمربي پرسپوليس در آستانه ديدار اين تيم مقابل پيكان در هفته چهاردهم ليگ برتر بار ديگر هواداران اين تيم را به
حمايت از سرخپوشان فراخواند چرا كه به نظر او گمشده پرسپوليس همچنان اعتماد به نفس است.

هفته چهاردهم ليگ برتر در شرايطي امروز با برگزاري شش ديدار در شهرهاي مختلف پيگيري ميشود كه پرسپوليس تيمي كه در رده
چهاردهـــــم ليگ قرار دارد در شرايطي به مصاف پيكان ميرود كه به دنبال شكست هفته گذشته مقابل مس كرمان آرامش نسبي
كه بر اردويش حاكم شده بود، به هم ريخت. مطابق انتظار، مانوئل ژوزه متهم اصلي اين روند معرفي شده است. در اين شرايط اين
مربي پرتغالي ديروز چنين اظهارنظر كرد: در شرايطي كه كمكم اعتماد به نفس بازيكنان ما بازميگشت به مس باختيم، ديگر تيمها از
پرسپوليس نميترسند و اين كار ما را سختتر كرده است اما با توجه به اينكه با پيكان در خانه بازي ميكنيم، اميدوارم امتياز لازم را
بگيريم. از تماشاگران ميخواهم در طول 90 دقيقه از پرسپوليس حمايت كنند. البته به آنها حق ميدهم ناراحت باشند و ميخواهم اگر
اعتراضي دارند به من انجام دهند و در طول بازي بازيكنان را تشويق كنند. بچههاي ما بايد شكست برابر مس را فراموش كنند چرا كه
آن مسابقه تمام شده است.ژوره با اشاره به اينكه پيكان را براي بازي امروز آناليز كرده، در مورد اينكه خط حمله پرسپوليس در 13
مسابقه تنها 9 گل زده، گفت: اين مساله به داشتن آرامش و اعتماد به نفس نزد بازيكنان باز ميگردد. يك گـــلزن با گل زدن زندگي
ميكند و وقتي در اين امر ناموفق است، به خود فشار ميآورد كه اين كار را سختتر ميكند. مهاجمان اگر گلهاي زيادي بزنند اعتماد

به نفس به آنها باز ميگردد تا عملكرد بهتري داشته باشند.

وي در مورد اينكه مشكل فوتبال ايران را كجا ميبيند، تصريح كرد: از اين روش فوتبال خوشم نميآيد، بازيكنان ايران فرهنگ بازي
گروهي و تاكتيكپذيري ندارند و همه به صورت انفرادي كار ميكنند، دليل آن هم اين است كه از پايه ضعيف هستند.

ژوزه در مورد اينكه ايمون زايـــــد چه زماني بازميگردد و آيا براي او جريمهاي در نظر گرفته است، گفت: زايد غيب شده و خبري از
او ندارم. رابطهام با او خوب بود، اما واقعا نميدانم چرا يك مرتبه در تمرينات پيدايش نشد.اما در شرايطي كه نگراني به وضوح در
صحبتهاي ژوزه نمايان است، عبدالله ويسي سرمربي پيكان كه تيمش يك امتياز بيشتر از سرخپوشان اندوخته دارد، درباره اين بازي
گفت: يكي از سختترين بازيهاي فصل خود را در پيش داريم، چون بايد با خطرناكترين پرسپوليس تاريخ بازي كنيم. از اين جهت
كه آنها در چند روز گذشته با هم جلساتي داشته و هم قسم شدهاند كه از اين شرايط بيرون بيايند. اميدوارم بتوانيم برابر تيم زخم

خورده پرسپوليس بازي خوبي انجام دهيم و سه امتياز را به دست بياوريم.

ويسي ادامه داد: پرسپوليس بازيكنان بزرگ و لايقي در اختيار دارد و تا به حال نقاط ضعف و قوت خود را نشان نداده است. ما بايد
همه چيز را در زمين تعيين كنيم و براي لحظه به لحظه اين بازي برنامه داشته باشيم. ما در اين فصل برابر تيمهاي بزرگ عملكرد

خوبي داشتيم. سپاهان و نفت را شكست داديم و تراكتورسازي را هم ميتوانستيم ببريم.

برنامه بازيهاي امروز: فجر سپاسي ـ سايپا (15)، ورزشگاه دستغيب شيراز، داور: سعيد بخشيزاده/ ملوان ـ آلومينيوم (15 و 30
دقيقه)، ورزشگاه تختي انزلي، داور: قاسم واحدي/ ذوبآهن ـ راهآهن (15 و 30 دقيقه)، ورزشگاه فولاد شهر اصفهان، داور: سيد
حسين زرگر/ صبا ـ فولاد (15 و 30 دقيقه)، ورزشگاه يادگار امام (ره) قم، داور: محسن تركي/ نفت آبادان ـ مس كرمان (16 و 50
دقيقه)، ورزشگاه تختي آبادان، داور: اشكان خورشيدي/ پرسپوليس ـ پيكان (17 و 45 دقيقه)، ورزشگاه آزادي تهران، داور: سعيد

مظفريزاده

پادرمياني 12 بازيكن براي بازگشت كريمي

در ادامه پادرميانيهاي مختلف براي بازگرداندن علي كريمي به پرسپوليس، ديروز 12 بازيكن پرسپوليس به منزل ژوزه رفتند و خواستار
بازگشت كريمي شدند. پولادي، ماهيني، بنگر، مهدويكيا، انصاريفرد، معدنچي، حسيني و كاظميان از جمله اين بازيكنان بودند كه از

ژوزه خواستند كريمي را پس از بازي با پيكان به تمرينات برگرداند.
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البته ژوزه در اين جلسه دلايلي را براي كنار گذاشتن كريمي مطرح كرد، اما بازيكنان بازهم خواستار بازگشت كريمي شدند و كار به
جايي رسيد كه ژوزه اعلام كرد بزودي در اين باره تصميم خواهد گرفت.

اين در شرايطي است كه ديروز سيدجلال حسيني، مدافع مليپوش پرسپوليس درباره بازگشت احتمالي كريمي تصريح كرد: كريمي
هرچه سريعتر بايد به پرسپوليس برگردد. همه چشمانتظار بازگشت او هستيم و نميدانم چرا جلسه نهايي را براي بازگشت كريمي
برگزار نميكنند تا او بيايد و به ما كمك كند. وي با اشاره به اينكه هيچيك از بازيكنان نتوانستهاند مطابق انتظار در پرسپوليس بازي
كنند، افزود: با اينكه پتانسيل تيم بالاست، اما همه اصلا خوب بازي نميكنيم. البته به بازيكنان هم نميشود ايراد گرفت، چون آنها
تمام تلاش خود را در تمرينات و بازيها انجام ميدهند. در پايان بازي با مس هم اگر حرفي در رختكن زديم نظر همه بچهها بود. علي
كريمي هم همين حرفهاي ما را ميزد و نظرش با بازيكنان يكي بود.البــته پيش از اين حميد استيلي نيز از جلب موافقت علي

كريمي براي بازگشت به پرسپوليس خبر داده بود.
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